



လူနာဆေးကုသမေးအပ်ကွန်ထရက်ကု ပုဂ္ဂိုလ်ရေးဆိုင်ရာ က်ငဲ့သံ့ပံ့မေးမီးနွဲ့စွဲပံ့ပေးသော DSHS သတိပေးစာ

DSHS Notice of Privacy Practices for Client Medical Information စက္ကနာ ၂၃ ရက်၊ ၂၀၁၃ ခုနွဲ့စု သကေရာကည

DSHS သည သတိုင်ကန်းမေးရေအဗုကာသေးအရာအပဒ အကြယကွမ်မီးနွဲ့စွဲ တာဝန်ထားမးပဒ(HIPAA)ဆိုင် ကိုယုံခြုံခြင်းအရမ်းကို သတိုင်အေးအသိပေးရမညဖစွါသည။(45 CFR 164.520) DSHS သည “ရောစပေးသည သီးစားတညိုနေးသော အရာတစွါ” ဖစွါသည။ DSHSကို HIPAAဖပဒ ကာကြယပေးထားဖပဒမီးမီဟုတ္တဲ [DSHS ဝတ္တိဒို့](#) က်နေးမေးရေစေတင့်စွဲကွေးအစိတိုင်မေး အေးနဖပဒ စာရင်း ဖပစုထားသော အစိအစဉ်းကိုသာ HIPAAဖ ကာကြယပေးထားပါသည။ ဤသတိပေးစာသည အဆိုပါကာကြယပေးထားသော အစိအစဉ် မေးကို တာဝန်ထားသောစောကညွှမ်းသို့သာရည်ယှါသည။ ဤသတိပေးစာသည DSHS ဝနေးဆေးမေးမီး သတိုင်အေး တာဝန် ထားမကို အကီးသိကေရာကွေးစီမညဟုတို့။

ဤသတိပေးစာသည ဆေးပညာအပ်ကွန်ထရက် သတိုင်အေးနဖပဒ မညွှန်ညိုအသံပေးစီသညို ထုတေးဖပထားဖပီး ဤအဗုကာသေးအရာကို မညွှန်ညိုရရှိိုင်အညို မေးဖပထားပါသည။ ကေးစုဖပစီရ် ရရစိုကစီ သံပေးသယှကညပပါ။

PHI ဆိုသညော ဘာပါလဲ။ ကာကြယပေးထားသော က်နေးမေးရေအပ်ကွန်ထရက်(PHI)သည HIPAAဖ ကာကြယပေးထားသော DSHSအစိတိုင်မေးမီးမ ကိုဖြညားသည ဝေးစာကညဆေးပညာဆိုရာအပ်ကွန်ထရက် ဝေးဒုဆိုပါသည။ PHI သည သတိုင်ကန်းမေးရေအေးအသေ့(သို့) အေဖအေးန သယှကွဲရရှိထားသော က်နေးမေးရေစေတင့်စွဲကွေး(သို့) သတိုင်ကန်းမေးရေစေတင့်စွဲကွေးအကြက ဝေးပေးစေမ်းကို ဝိတ္တက ပေးထားသည ဝေးပညာအပ်ကွန်ထရက်ဖစွါသည။ DSHS သည သတိုင် PHIကို ဥပဒေဖပဒ ကာကြယပါမည။

DSHS ထဲတြင ကဖြန့်ပုမွှေးကုသေးပါဝင်ညို PHI ရှိပါသလား။ သတိုင်အေးဝနေးဆေးကူညီပေးရ်တြက သည သတိုင်တညခဲနရာ၊ ဝေးပေးပေးကေးစေတင့် အပ်ကွန်ထရက်(သို့) ဝေးမုတ္တုမီးမေးအပါအဝင် ဆေးပညာဆိုရာ(သို့)က်နေးမေးရေဆိုရာ အပ်ကွန်ထရက်ကို ကဖြန့်ပုမွှေးအေး ပေးရရှိအပါပါသည။

ကဖြန့်ပုမုရ် PHI ကို မညွှန်ပေး ထဲ သိရှိိုင်ငါ့ပါလဲ။ ကဖြန့်ပုမွှေးအလှူတြကိုအပသော PHI ပမာဏအနည်းငယ်သာ ကဖြန့်ပုမွှေးသိရှိရပါသည။ ဥပဒေအရခိုင်ပေပါက(သို့) သငွဲခြင်းပေးပါက PHIကို အစားအစိအစဉ်(သို့) ပုဂ္ဂိုလ်မီးဝေးအတူ ဝေးဝေးသိရှိမညဖစွါသည။ ဥပမာ- အစားကန်းမေးရေစေတင့်စွဲကွေးပေးသုမ်းဖပဒ ညိုနီးဝေးရ်ခိုင် သတိုင်ကန်းမေးရေစေတင့်စွဲကွေးအကြက ဝေးပေးစေမ်းခိုင် သတိုင်ကန်းမေးရေစေတင့်စွဲကွေး အခြင်းအာဏာ အားဖပဒအသံပေးပရ်တြက သတိုင် PHIကို ပေးရ်လိမ့်မညဖစွါသည။ ကဖြန့်ပုမွှေး သဒု ယခု (သို့) အနာဂါတPHIကို ဝေးဝေးရ်မညဖစွါသည။

DSHS သည PHI မှ မညွှန်ပေးအရာ မေးကို ဝေးဝေးပါသနည်း။ ကဖြန့်ပုမွှေးသည လုပေးလိုအပ်ကွန်ထရက် အစားသုမ်းထံသို့ သတိုင် PHIကို ဝေးဝေးပေးပေး ဥပဒေအရခိုင်ပေးထားသညအတိုင် ဝေးဝေးပါသည။ သည အင်္ဂါရ်သို့ကွေးအကြက သတိုင် PHIကို သိရှိထားသည လူစာရင်းကိုတောင်းခံိုင်ငါ့ပါသည။

DSHS သည မညွှန်ပေးအင်္ဂါရ် PHI ကို ဝေးဝေးပါသနည်း။ ကဖြန့်ပုမွှေးသည PHI ကို “အေစခံလိုအပ်ကွန်”ဖစွါပေး ဝနေးဆေးမီးနွဲ့စွဲ ကုသမး၊ ဝေးပေးစေမ်းနွဲ့စွဲ က်နေးမေးရေစေတင့်စွဲကွေးလုပေးဆေးကွေးကို ညိုနီးဝေးရ်တြက ဝေးဝေးပါသည။ ဥပမာ- ကဖြန့်ပုမွှေး သည ဆံပေးဖပထုမည အပ်ကွန်ထရက်ကိုလည်း ဝေးဝေးလိမ့်မညဖစွါသည။

- ဆေးကုသမေးကို ထောက်ပေးသတိုင်ပါသည။
- ကဖြန့်ပုမွှေးသည က်နေးမေးရေစေတင့်စွဲကွေးအေးဖပဒ ဝနေးဆေးမီးကို ဝေးပေးစေမ်းခိုင်ငါ့ပါသည။
- သည DSHS အစိအစဉ်ကို ရရှိိုင်ငါ့ပါသည။
- ထောက်ပေးသုမ်းထံမွရ်သည စေတင့်စွဲကွေးသည ဥပဒေခံနိုင်ညးနေးမီးနွဲ့စွဲညို/မညိုစီစုမညဖစွါသည။

ကဖြန့်ပုမုရ်PHI ကို ကဖြန့်ပုမွှေးခိုင်ငါ့ပါသလား။ သည သတိုင် PHI ကို သိရှိိုင်ငါ့ပါသည။ သတိုင်တောင်းဆိုပါက သတိုင် PHI မိတီစံစုကို ရရှိမညဖစွါသည။ DSHS သည ထိုမိတီစံအကြက တာဝန်ပါသည။

ကဖြန့်ပုမုရ်PHI ကို ကဖြန့်ပုပေးစေတင့်ခိုင်ငါ့ပါသလား။ PHIသည မေးပြင်းနေသည ထင်မညီအပါက သည PHI အသိ ထွေပေးခိုင်ငါ့ပါသည။ (သို့) PHIကို ဝေးပေးလေးရ်တြက ကဖြန့်ပုမွှေးအေးတောင်းခိုင်ငါ့ပါသည။ သတိုင် PHI မိတီစံရယု ထားသည အစားသုမ်းထံသို့ ကဖြန့်ပုမွှေး မညွှန်ပေးစေတင့်ခိုင်မဆို ပေးပို့မညဖစွါသည။

**အကယု၍ ကြန့်ပုၤ PHI ကို တစွဲတစဉ်းက
လိုအပ္ပါက မညဲသိုၣ်မပီလုမညးဉ်း။**

သင့်ၣ် PHI ကို ဝေပံးပေးရန္တကြက ကြန့်ပုၤ သိရှိရေသာအခါ ဝေလံာ်ကွဲးတပံၣ်တစွဲတြး လကွဲးပေးရန္တကြက သင့်ၣ်အား
ဝေတာၣ်းဆိုလိမ့မညးဖစါ။

- ကြန့်ပုၤ သည ဝနဲဆေးဉ်းမံး(သိုၣ်) ဝေစာၣ်းရွာကွဲးကို ဝေထာကံပေးရန္တကြက သင့်ၣ်ထံမ့ ခြင့်ပီမိၣ်ကွဲးအပုၤသာအခါ
- သည သင့်ၣ် PHI ကို သင့်ၣ်ခြင့်ပီမိၣ်ကွဲးပီၣ်ကွဲးပီၣ်ကွဲး ဥပဒေအရ ခြင့်ပီမိၣ်ကွဲးမရဲအခါ အစားဝေအင်္ဂုၤ(သိုၣ်) ဝေထာကံပေးသုၣ်သိုၣ်
အေဟုကံၣ်းအမိးမိးဉ်းကံၣ်း ပေးပိုၣ်လိုပါက ကြန့်ပုၤ ကို လိုအပ္ပါသာအခါ
- သည PHI ကို တစွဲတစုယောကွဲးဖစါသ့ၣ် သင့်ၣ်ရွှေၤနဲ၊ ဝေကြမ်းတီစုဉ်း (သိုၣ်)အစားကိုယွားလွယံသိုၣ် ပေးပိုၣ်လိုသာအခါ

သင့်ၣ် PHI ဝေမံၣ်ခြင့်ပီမိၣ်ကွဲး ဝေလံာ်ကွဲးတပံၣ်တြး ပါရှိသညး သတူတုနောကွဲးရကွဲးတီအိၣ် အဆင့်ဝေပပါသညး။ ကြန့်ပုၤ သည
PHI ကို သင့်ၣ် စာရင်းစာရင်းသညးအတိုၣ်းသာ ဝေမံၣ် ဝေခိုၣ်ငါ သည။ သည ဤခြင့်ပီမိၣ်ကွဲး DSHS သိုၣ် စာမပေးပိုၣ်မိး
ပယံၣ်ကွဲးခိုၣ်ငါသည။ (သိုၣ်) ဝေဟင့်လဲလိုကွဲးခိုၣ်ငါသည။

လူနာဆေးကုသမှုအင်တာနက်ကြော့ ပုဂ္ဂိုလ်ရေးဆိုင်ရာ ကံ့ဒုသ်းမးမားးဝုဒ်းစွပ်းဝော DSHS သတိပေးစာ

စက္ကနာ ၂၃ ရကု၊ ၂၀၁၃ ခုးစွဲ တြက္ကော့ရာက္ကည

ကကြနုပု၏ PHIကို ကကြနုပုပုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း DSHS မွ ဝေဝံးပိဝုငါသလား။

DSHS သည သုဒ်းတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း PHI ကို အခိပိပမာအေဟကုဒ်းအရာမားးအားဖဝုဒ်း ဝေဝံးပိဝုငါ သည။ ဥပဒေအားဖဝုဒ်း ကကြနုပုပုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း သုဒ်း PHIကို ဝေဝံးပိဝုငါတြုဒ်းစွပ်းမညဖွါသည။ (သို့)သုဒ်း PHIကို လိုအပညဖွါသည။ အခိပိပမာမားးတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း လိုအပွဲကွာ-

- ကေးလေးယွဒ်းကုမုးဖကွရမး(သို့)အရယုဒ်းရာက္ကမားးအား အခိပိဝုဒ်းခံရမး(သို့) ကေးလေး ဝေဝံးပိဝုငါကုပေးမးဝနဆောဌးမား၊ ရဲမား(သို့) အစားဝေအဂ်စီမားကို လွှဲရဲမး၊ ထားစခင်းတိုကို အစီရံခွဲတပပမခင်း
- တရားရဲဝင်းအမိန့်အာက္ကိမ္မက္ကမုးမားကို ဝေထာက္ကပေးမခင်း
- DSHS ထိန်းခိပိဆောတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း သုဒ်းဝေထာက္ကပေးမခင်း အစားဝေအဂ်စီမားသို့ PHI ကို ပေးမခင်း
- PHI ကို သူနာပပိဝေဝံးပိဝုငါကုပေးမးဝေဟမားးဝုဒ်း ဝေဆးရဲမားကွသို့ ဝေဆးပညာဝေထာက္ကမုးမားကို စံပမုးစစဆေးဝေသာ လိုငွေ ဝေအဂ်စီမားဝုဒ်းအတူ ဝေဝံးပိဝုငါ
- သည ဝနဆောဌးမား(သို့) အကိပိပမားမားကို ရပိတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း PHI ကို သုဒ်းအား ဂရုစိုက္ ဝေဝံးပိဝုငါကုပေးမးရဲမးအပါက ဝနဆောဌးဝေထာက္ကပေးမခင်း(သို့) အစား ဝေအဂ်စီမားဝုဒ်း အတူ ဝေဝံးပိဝုငါ
- PHI ကို အပိပမား(သို့) မိဘမားသို့ ပေးမခင်း
- PHI ကို သုဝေတသနအတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း အသ်းပပိဝုငါ
- PHI ကို အေးရဲပဝုဒ်းအေမအေန(သို့) သဘာဝေဘားအီးရာယုဝေလ်းခေရဲ ရဲမးလွှဲကွားအတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း အသ်းပပိဝုငါ

ကကြနုပုPHIကို ဝေဝံးပိဝုငါရာတြုဒ်း ကနုသတ်ကွားရှိသုပါသလား။ ထိုအရာကို မညသို့ ရဲမးပိဝုငါသနညး။

သုဒ်းPHI ကို ဝေဝံးပိဝုငါရာတြုဒ်း အသ်းပပိဝုငါရာတြုဒ်း ကနုသတ်ကွားရှိရဲမးတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း သဘာဝေထာက္ကပေးမခင်း သည ကကြနုပုပုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း ဝေမးစမနးဝေဝံးပိဝုငါသည။ သည ကကြနုပုပုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း လိုကုဝေသာ PHI သည ပံပံတစွဲပိဝုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း အစားဝေရာတစွဲတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း ဝေမးစမနးဝေဝံးပိဝုငါသည။

ခိပိပမားဆိုင်ရာ အာယုညး။

ခိပိပမားဆိုင်ရာ အာယုညး သုဒ်း PHIကို HIPAA မွ ခြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း ခိပိပမား၊ အမားအတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း (သို့) ဟကွရမခင်းတိုအပါအဝင် အသ်းပပိဝုငါရာတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း ထုတုဝေဟာမခင်းကို ဆိုလိုပါသည။ HIPAA မွ ခြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း သုဒ်း PHIတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း ရဲမးအပါက ကကြနုပုပုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း သုဒ်းအား ဝေမးလွှဲပုဒ်း အသ်းပပိဝုငါဖွါသည။

ကကြနုပုပုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း ဤအသ်းပပိဝုငါရာတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း ရဲမးထားရမညး။

မိတ်တစွဲပုထုထားရပါမည။ ဤအသ်းပပိဝုငါရာတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း သည ဝေထာက္ကပေးမခင်းကို အီလက္ကော့ရာနစွဲညးပညာအရ ရဲမးခိပိပမား စာရက္ကဖုဒ်း မိတ်တစွဲပု ဝေထာက္ကပေးမခင်းရ မညဖွါဖွါ မွ သုဒ်းအား မိတ်တစွဲပုပေးမညဖွါဖွါသည။

PHI ပုဂ္ဂိုလ်ရေးကံ့ဒုသ်းမးမားးဝေဟဒ်းလဲပါက မညသို့ စပိလုပုပေးမညညး။

ကကြနုပုပုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း ဤအသ်းပပိဝုငါရာတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း စပိလုပုပေးမညညး။ ကကြနုပုပုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း အေမးဖဝုဒ်း ဤအသ်းပပိဝုငါရာတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း ဝေဟဒ်းလဲပါတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း။ ဥပဒေ(သို့) ကကြနုပုပုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း ပုဂ္ဂိုလ်ရေးကံ့ဒုသ်းမးမားးဝေဟဒ်းလဲပါက အသ်းပပိဝုငါရာတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း အခိပိပမားကို သုဒ်းထံသို့ ပေးပို့ မညဖွါဖွါ ငုကွားပိဝုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း (သို့) ငုကို သုဒ်းထံသို့ ပေးပို့ မညဖွါဖွါသည။

ကကြနုပု PHIအခြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း(သို့) ဤအသ်းပပိဝုငါရာတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း သိရှိလိုဝေသာ ဝေမးခြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း မညသို့ ဆက္ကယုမညညး။

ဤအသ်းပပိဝုငါရာတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း ဝေမးစမနးဝေဝံးပိဝုငါရာတြုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း DSHS ကိုယုဝေရဲအရာရှိ အီးဝေမးလိပွာဖမညညး။ DSHSPrivacyOfficer@dshs.wa.gov သို့ မဟုတ် (360) 902-8278 သို့ ဆက္ကယုပုဒ်းစွပ်းကွပါရှိသ်း။

PHI ပုဂ္ဂိုလ်ရေးဆိုရာအခြေအရမ်းကို ခိစိမာကွံရပါက ကြန့်ညှစ် မည့်သို့၊ တစ်ပရမညည်း။

သင့် PHI ပုဂ္ဂိုလ်ရေးဆိုရာအခြေအရမ်းခိစိမာကွံရသည့် ယုံဖုကညှိက သင့် တိုင်းကားစာတစုစာတို စုစည်းတစ်ပုဒ်ပိုင်ပါသည်။

DSHS Privacy Officer, Department of Social and Health Services, PO Box 45115, Olympia WA 98504-5115 သို့မဟုတ် DSHSPrivacyOfficer@dshs.wa.gov သို့ အီးမေးလ်ပို့ပါသည်။ သင့် တိုင်းကားစာတစုစာတို စုစည်းထားသောလည်း DSHS သည် သင့်ဝန်ဆောင်ခွင့်ကို ရယူမှုခင်း(သို့) ဝေဟငှားလဲခင်းမရှိပေ။ သင့်အားဆန့်ကပ်ပီး လက်မှုပစ္စည်း တို့လည်း မပီလုပွဲဟုတို့။

သို့မဟုတ်

သင့်တိုင်းကားစာကို အောက်ဖော်ပြပါ ဝက်ဆိုက် အခြေအနေ တွင်ပါ-

https://ocrportal.hhs.gov/ocr/cp/complaint_frontpage.jsf (သို့) လူ့အခြေအရမ်းရရှိ၊ Office for Civil Rights, US Department of Health and Human Services, 200 Independence Avenue, S.W., Room 509F HHH Bldg., Washington, D.C. 20201, (800) 368-1019 သို့ စာဖတ်ပေးပါ။ DHHS သို့ ရောက်လာသော တိုင်းကားစာအကြောင်း ပုဂ္ဂိုလ်ရေးခိစိမာကွံရမ်း ဝေဟငှားခိစိမာ ရက်ပေါင်း ၁၈၀ အကြောင်း ကြိုတင်မည့်စွာပါသည်။



လိမ္မော်ကောင်မလက်အောက်က ပုဂ္ဂိုလ်ရေး ကိစ္စသုံးစွဲမှုမရှိသူ DSHSသတိပေးစာ
စက္ကန့်လ ၂၃ရက်၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ် သက်တမ်းကုသမှု

အသိပေးခံ

Acknowledgement

(DSHS သည့်ကိုင်ကိုင်နားမာရေးစောကောကောပေးရေးကုသမှုကိုထောက်ပံ့ပေးသောအခါ လိုအပ်သည့်အရာများ)

လောင်းထားသူအမည်	လောင်းထားသူ ဖွဲ့စည်းပုံကဏ္ဍ
<p>ကဖြည့်ညှိ DSHS ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအသိပေးစာ မိတ်စွဲကို လက်မှတ်ထိုးပါက DSHS ကို အသုံးစွဲပုံ/အသုံးစွဲနည်းစွဲစွဲ ကဖြည့်ညှိပုံကဏ္ဍကို ကိစ္စကိုင်ကိုင် အခံကိုင်ကိုင်ကို ဝေမျှပုံစံစွဲစွဲနည်းစွဲစွဲ စွဲစွဲသည့် စွဲစွဲခြားခြားစွဲစွဲစွဲစွဲ အခြေအရရှိပါသည်။</p>	
လောင်းထားသူ(သို့မဟုတ်) ကိုယ်ပိုင်အရာရှိ လက်မှတ်	ရက်
FOR DSHS USE ONLY (DSHS သာ အသုံးစွဲရန်စွဲစွဲ)	
To be completed if <u>unable</u> to obtain signature of client or personal representative.	
Describe efforts made to have the client acknowledge receipt of the Notice of Privacy Practices (NPP):	
Describe reason why acknowledgement was not obtained:	
STAFF MEMBER'S NAME AND TITLE (PLEASE PRINT)	ADMINISTRATION/DIVISION
STAFF'S SIGNATURE	DATE